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Tisztelt Elnök Asszony!

„Költségvetési megszorítás miatt mennyivel csökken a Szigetköz
rehabilitációjának kerete?" címmel a Házszabály 90 . §-a alapján írásbeli
kérdést kívánok benyújtani Dr. Kolber István regionális fejlesztésért és
felzárkóztatásért felelős tárca nélküli miniszterhez. A kérdésre a választ írásban
kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Önök kormányzása - sajnos - úgy vonul be a történelembe, mint amelyik kormány nem
sokat tett a Szigetközért .

Évek óta egyre kevesebb és kevesebb kerül a költségvetésbe a táj megmentésére,
rehabilitálására és fejlesztésére .

A tavalyi évben - hiába tűnt kedvezőnek - a tervezett keret 60%-a sem került a Szigetközbe,
arról nem is beszélve, hogy abból semmit nem fizettek ki 2004-ben az, az idei évre maradt .

A 2005. év - úgy néz kí jelenleg - minden eddigi negatív csúcson túl tesz, mert a tavalyi terv
38 %-át kívánják rehabilitációra fordítani, és akkor hol van még a kármérséklés elmaradása és a
vízpótlás központi finanszírozása, ami 2003 . óta megszűnt . Az örök probléma is megmaradt, hiába
van március vége, még sehol a pályázat kiírása . A tervezett összeg sorsáról is furcsa hírek láttak
napvilágot, és ezért fordulok most Önhöz .

Tisztelt Miniszter Úr!

Amennyiben - költségvetési megszorítások miatt - csökkentik a
Szigetköz és a Mosoni-Duna rehabilitációjára és a károk mérséklésére
szánt költségvetési keretet, akkor lehet-e már tudni, hogy az milyen
mértékű lesz?

Tisztelettel várom előremutató és a megoldást segítő válaszát.

Írásbeli kérdés

Budapest, 2005 . április 4 .
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